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l. Mötets öppnande
Ordfiirande Mathilde Lönnell Mortensen fiirklarar mötet öppnat kl l0:02.

Quentin Jansson deltar i mötet via lAnk på Zoom.

2. Justering av röstlängd
5 n?irvarande styrelseledamöter äger rösträtt.

3. Godkännande av fiiredragningslista
Föredragningslistan godkänns.

4. Val av mötessekreterare
Mathilde nominerar Katerina Shamanina till mötessekreterare.

Styrelsen beslutar

att väljaKaterina Shamanina till mötessekreterare.

5. VaI av justorare tiBike röstråknare
Andreas Hillerdal nominerar Elinor Ahlström till justerare tillika rösträknare ftir mötet.

Styrelsen beslutar

att välja Elinor Ahlström till justerare tillika rösträknare frr mötet.

6. Föregåendemötesprotokoll

Styrelsen beslutar

att bordlägga fiiregående mötesprotokoll till kommande möte.

1. Adjungeringar
Inga adjungeringar.

Paus kl 10:18

Mötet återupptas kl 10:21

8. Presidiet
a. Beslutspunkt: Budget 2021

Styrelsen beslutar

att antb-proposition Budget 2021 med fiJljande ändringar: siinka posten

kanslilöner med 12 500 kr, höja posten ftir bankkostnader med 1 000 kr och
höja posten medaljer med 10 000 kr.
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Mötet återupptas kl I I :14

b. Beslutspunkt: Verksamhetsplan 2021

Styrelsen beslutar

att arlrta proposition Verksamhets plan 2021 .

c. Beslutspunkt: Strategisk plan 2021-2023
Styrelsen beslutar

att bordlägga proposition Strategisk plan 2021-2023 tills vidare.

d. Entledigande från valberedningen
Mathilde informerar om att Patrik Öhrstedt har bett om att bli entledigad fran
valberedningen.

e. Rapport: Kansliet
i Inköp kontorsmaterial Office Depot

Styrelsen diskuterar inköp av kontorsmaterial, diverse ftirbruktningsmaterial och andra mindre
saker som behövs till Gula villan. Mathilde sammanställer en lista samt kontaktar kanslistema som

kommer liigga en bestiillning inom kort.

f. Beslutspunkt: Ramverk fiir komm unika tion 2021

Styrelsen beslutar

qtt anta Ramverk ftir kommunikation 2021.

g. Beslutspunkt: Krisplan fem punktprogramm e t 2021

Styrelsen beslutar

att ar/ra Krisplan fempunktsprogrammet 202 1 .

h. Rapport: Workshop * planeringsmöte SUS 3/2
Mathilde deltog på mötet tillsammans med SUS, NF och SF. Det var en workshop om

medlemsrekrltering, vad ftireningarna har att erbjuda och utveckling av errenem&ng. Föreningarna
pratade om sina kommande planeringar ftr året. SUS tog upp att man planerade atthakårvalspubar
digitalt och att man gäma ffir skicka material till dem giillande evenemang och annat som de kan
publicera i sina kanaler. En uppftiljning av workshopen kommer att ske senare.

i. Rapport: Workshop med sakrevisorerna i februari
Mathilde informerar om workshopen med sakrevisorerna Anna och Erik. Styrelsen

diskuterar datum och Mathilde kommer undersöka orn det är attha workshopen i mars i stället så flest
möjligt från styrelsen kan delta.
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j. Diskussionspunkt: Revidering av medaljplan
Mathilde ftjredrar. Styrelsen diskuterar utformandet av en reviderad

medaljplan utifrån underlaget, se bilagor: Förslag till medaljplan 2020 samt

Humanistiskaföreningens medaljsystem.Styrelsen tycksr i stort att det nya

ft)rslaget ser bra ut. S§relsen kommer arbeta vidare med det nya fdrslaget

under kommande möten.

k Beslutspunkt: Presidiemedalj och föreningsband

Styrelsen beslutar

a// godkänna beställningen av ny presidiemedalj samt ftireningsband

enlig bifogat underlag.

Paus kl 12:32

Mötet återupptas kl 12:41

I. Stipendienämnd och utlysning av stipendier 2021
Mathilde ftiredrar. Det är snart dags ftir utslysningen av årets stipendier, och ftirsta

å,ret som det nya masterstipendiet kommer att delas ut. Som ordftirande och inspektor kommer
Mathilde och Bengt att ingå i stipendienämnden. Det behövs ytterligare tre ledamöter. Mathilde frågar
ifall någon i styrelsen skulle kunna tiinka sig att vara med. Ingen anmäler interesse. Presidiet uppdras

att hiua personer till stipendienåimnden.

m. Beslutspunkt: Profilprodukter
Sffrelsen beslutar

a// fastställa priser till ftirsäljning av de nya profilprodukterna enli$ bilaga.

att sittande styrelseledamöter erhåller var sitt exemplar av de nya
profilproduktern4 i representations- samt marknadsfiiringssyfte.

n. Datum fiir terminen
Mathilde fiiredrar gällande ftirslag till datum ftir resterande styrelsemöten under

terminen efter de möten som redan varit (8/1, 26ll samtTl2):

2312

t6t3

614

2'.714

l 1/5

1/6 (Sista styrelsemöte flor terminen)
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Mötesdag tisdagar var tredje vecka som standard, kl l6:30 (med undantag som ftiljer
av ftirslag ovan).

Om ändringar uppkommit som gör att annan da{tid iir att ftiredra ska detta tas upp av
vederbörande under mötet så att vi tillsammans kan skapa en bra och stabil struktur
som fungerar så bra som möjligt fdr alla. Styrelsen instiimmer med ftirslaget.

Preliminlirt planerar styrelsen att stårta verksamheten på plats fijan och med april om

möjligt i enlighet med Krisplanen. Mer kommer bestämmas i mars när vi vet mer om

hur läget ser ut.

Paus kl l2:59
Mötet återupptas kl 15:33

Oliviae Odenskiöldjusteras in kl I5:33

9. Skattmästeriet
Skattmästeriet
a. Lägesrapport

Andreas föredrar. Ett möte med First Ledger kommer bokas in men de har varit
langsamma med att svara på sistonde.

b. Budget
Budget lör 2021 iir nu faststiillt enligt tidigare beslutspunkt 8 a. Budgetuppffljning

med utskotten kommer bokas in senare.

10. HumF Klubbmästeri
a. Utvärdering tidigare pubar

i. Online pub via Discord 3/2

Oliviae och Quentin ftiredrar. Puben stiilldes in på grund av sjukdom.

b. Kommande pubar
Klubbmästrama meddelar att kommande pub l7l2 kommer allhaquiz-tema.

11 Programutskottet
a. Kommande evenemang

i, Speed friending via Zoom
Katerina föredrar. Speed friendingen kommer attägarum23l} kl 15:00-

16:00. Lina Nilsson, som höll i Speed friending viaZoom under insparken i höst, kommer även att

vara med och hjälpa till under evenemanget.

12. Övermarskalksämbetet
a. Rapport: Recentiorsmiddag

Elinor ftiredrar. Flaneringen fiiljs och det är flera som har redan anmält sig. Ordförande,
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inspeklor och ordftirande från SUS kommer hålla tal hittills. Elinor fiireslår att hon gör
lektionsinhopp och berättar om sittningen. Styrelsen är positiva.

b. Rapport: födelsedagsmiddag
Elinor har inte planerat något kring fiidelsedagsmiddagen ttur och fijreslår att awalta

för att utviirdera hur recentiorsmiddagen gick att genomftira digitalt innan man börjar att

planera ft)delsedagsmiddagen. Styrelsen bestiimmer att flytta det preliminåira datumet ft)r
ftidelsedagsmiddagen från 13 mar till 27 mars så att Elinor har mer tid att planera.

c. Terminens sittningar/ traditioner

Quentin Jansson utjusteras kl 16:32

Styrelsen diskuterar evengemang som skulle kunna bli av ör våren 2021 .

1 3. Inform ationsutskottet
a. Rutiner för marknadsfiiring

Mathilde ftiredrar och tar upp det som styrelsen kom fram till under gårdagens pass

om inforamtionsutskottet. Utskotten ansvarar fdr att göra eventet och delegera vidare
eventuella uppdrag till kansliet eller PrU frr att gå vidare till SUS. Mathilde ansvaxar

ftir tilldelning av pengar på marknadsftiringen på Facebook. Bra med 2-3 veckor
marginal frr eventen men giirna 4 veckor ftir sittningar. Nyhetsbrevet ska skickas ut
fredagen efter styrelsemötet och om man vill ha med något ska de skickas till
Mathilde senast onsdagen samma vecka. Bra om alla texter kommer på både svenska

och engelska. Alla i styrelsen ska läsa Info-överliimningen fiir att veta hur eventen ska

utformas i våra kanaler.

14. Externuthyrningar

Inga extemuthyrningar.

15. Inbjudningar

Inga inbjudningar har inkommit..

16. Under mötet väckta fnågor

Oliviae anmäler intresse fiir ait vara med i stipendienämnden.

Förtindringsarbetet fiir hur fdreningen ska utveckla verksamheten kommer tas upp i workshop
under nästa styrelsemöte som d?irmed kan ta lite låingre tid.

Mathilde tycker att alla i styrelsen har jobbat väldigt bra och att hon tycker om oss alla
jättemycket och att det känns väldigt kul att vara en del av den här styrelsen!

17. Mötets avslutande
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Ordftirande Mathilde avslutar mötet kl. 17:05.

Justeras

Mful/r Lött,t"{lL th;A4uar,*ow

Mathilde Lönnell Mortensen

Ordftirande

Elinor Ahlström
Justerare

Katerina Shamanina

Mötessekreterare
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